
ΡΗΜΑΤΑ 
Ρήματα λέγονται οι λέξεις που φανερώνουν τι κάνουμε, τι παθαίνουμε 
ή σε τι κατάσταση βρισκόμαστε.  
π.χ. τρώω, κουράζομαι, κοιμάμαι. 
Τα ρήματα κλίνονται και έχουν δύο αριθμούς (Ενικό και Πληθυντικό). 
 

 
 

Καταλήξεις ρημάτων 
ΕΝΕΡΓΗΤΙΚΗ ΦΩΝΗ ΠΑΘΗΤΙΚΗ ΦΩΝΗ 
-ω, -ίζω, -ώνω, -αίνω, -εύω -ομαι, -ιέμαι 

 Α΄ Συζυγία 
ΕΝΕΡΓΗΤΙΚΗ ΦΩΝΗ ΠΑΘΗΤΙΚΗ ΦΩΝΗ 

Ενεστώτας: δένω 
Παρατατικός: έδενα 
Αόριστος: έδεσα 
Στιγμ. Μέλλοντας: θα δέσω 
Εξακ. Μέλλοντας: θα δένω 
Παρακείμενος: έχω δέσει 
Υπερσυντέλικος: είχα δέσει 
Συντ. Μέλλοντας: θα έχω δέσει 

Ενεστώτας: δένομαι 
Παρατατικός: δενόμουν 
Αόριστος: δέθηκα 
Στιγμ. Μέλλοντας: θα δεθώ 
Εξακ. Μέλλοντας: θα δένομαι 
Παρακείμενος: έχω δεθεί 
Υπερσυντέλικος: είχα δεθεί 
Συντ. Μέλλοντας: θα έχω δεθεί 

Β΄ Συζυγία 
ΕΝΕΡΓΗΤΙΚΗ ΦΩΝΗ ΠΑΘΗΤΙΚΗ ΦΩΝΗ 

Ενεστώτας: αγαπώ 
Παρατατικός: αγαπούσα 
Αόριστος: αγάπησα 
Στιγμ. Μέλλοντας: θα αγαπήσω 
Εξακ. Μέλλοντας: θα αγαπώ 
Παρακείμενος: έχω αγαπήσει 
Υπερσυντέλικος: είχα αγαπήσει 
Συντ. Μέλλοντας: θα έχω  
                           αγαπήσει 

Ενεστώτας: αγαπιέμαι 
Παρατατικός: αγαπιόμουν 
Αόριστος: αγαπήθηκα 
Στιγμ. Μέλλοντας: θα αγαπηθώ 
Εξακ. Μέλλοντας: θα αγαπιέμαι 
Παρακείμενος: έχω αγαπηθεί 
Υπερσυντέλικος: είχα αγαπηθεί 
Συντ. Μέλλοντας: θα έχω  
                            αγαπηθεί 
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